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Recent konden we lezen dat de financiële situatie bij Hart voor Zwolle zeer zorgelijk is. Dit terwijl 
Hart van Zwolle een pracht organisatie is, die al jaren succesvol opereert in het voorveld. 

Als je leest wat Hart voor Zwolle allemaal bereikt heeft door de jaren heen, worden we daar als 
fractie van Swollwacht heel blij van.

Weg bij de geraniums met bewoners van Driezorg Wooncentrum een bijzondere dag gerealiseerd 
vol mooie verhalen, orchideeën en bijzondere ontmoetingen.

Balie lekker; Een kookworkshop waar dakloze jongeren in contact komen met leeftijdsgenoten

Ahmed werd gekoppeld aan Nick. “Het is niet alleen leuk, maar geeft ook vriendschap en 
gezelligheid.”

Bier en bitterballen in het bejaardenhuis. “Zo af en toe zien we een glimlach bij Jan op zijn gezicht, 
alsof de kantine sfeer hem weer even doet terugdenken aan vroeger.”

Zomaar een greep uit de successen die Hart voor Zwolle heeft geboekt de afgelopen jaren. 

We lazen ook dat zonder extra financiële bijdrage het niet gaat lukken om op langere termijn verder 
te gaan. Voor 2020 gaat de stichting in afgeslankte vorm verder. Dit zou betekenen minder 
maatschappelijke vraagstukken kunnen oppakken en dit baart onze fractie zorgen. 

Daarom stellen wij de volgende vragen aan de wethouder:

1. Kan de wethouder ons de huidige stand van zaken aangeven m.b.t. Hart voor Zwolle?
2. Is het mogelijk om voor 2020 een eenmalige extra bijdrage te geven aan Hart voor Zwolle 

zodat zij in 2020 actief in het voorveld kunnen blijven opereren. 
3. Indien dit niet mogelijk is; is de wethouder bereidt om samen met Hart voor Zwolle te kijken 

wat zij nodig heeft om ook in 2020 met volle capaciteit door te kunnen gaan. Denk bv aan 
ondersteuning bij het vinden van duurzame fondsen?
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